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Соціальний проект, що став унікальним в Україні
Приводом для проведення 
зустрічі-ретроспективи «Ми 
будемо вашими очима», яка 
відбулася минулого тижня 
в «Інваспорті», послужило 
відзначення 10-ї річниці за- 
початкування у Рівному соці
ального проекту із супроводу 
осіб з вадами зору. Започат
кований за ініціативи голови 
Рівненської обласної благо
дійної організації «Обличчям 
до істини» Тетяни ВОЙТО
ВИЧ, він став єдиним, а отже 
й унікальним в Україні.
У зустрічі взяли участь пред

ставники органів місцевого са
моврядування, обласної служби

зайнятості, Рівненського міського 
центру зайнятості, соціальні парт
нери, безробітні, особи з вадами 
зору, представники ЗМІ.

Депутати Рівненської місь
кої ради Володимир ХОМКО та 
Сергій ВАСИЛЬЧУК привітали 
присутніх з першим ювілеєм. У 
свою чергу Тетяна Войтович по
дякувала всім за допомогу. Адже 
завдяки підтримці влади міста та 
надання відповідного фінансу
вання, а також взаємодії обласної 
служби зайнятості та міського цен
тру зайнятості, управління праці та 
соціального захисту населення і 
Рівненського учбово-виробничого 
підприємства УТОС, особи з інва

лідністю з вадами зору отримали 
можливість вільно відвідувати за
клади та установи міста, а також 
«бачити» очима працівників, які 
задіяні в службі супроводу.

-  Ми, як місцева вла
да, збираємося і далі 
фінансово підтримувати 
службу супроводу осіб 
з вадами зору та щиро 
вдячні людям, які в ній 
працюють за їх підтрим
ку людей, які цього по
требують, -  наголосив 
міський голова Рівного 
Олександр ТРЕТЯК.

Подякував міській та 
обласній владі за під
тримку в реалізації соці

ального проекту із супроводу осіб 
з вадами зору й директор Рів
ненського обласного центру за
йнятості Іван ТКАЧУК. При цьому

він наголосив, що практично завж
ди посадовці міста відгукуються на 
їхні прохання.

-  Рівне дійсно є містом силь
них людей, -  зауважив заступник 
міського голови Рівного Юрій 
ПОЛІЩУК. -  Адже рівняни гото
ві виявляти свою справжню силу 
через підтримку та допомогу тим, 
хто цього потребує. Такий проект є 
дійсно унікальним і ми будемо всі
ляко підтримувати його подальшу 
реалізацію.

Разом з тим Юрій Поліщук за
певнив, що міська влада й нада
лі буде піклуватися про людей з 
особливими потребами і закликав 
їх (у разі потреби) звертатися за 
допомогою. Також пообіцяв по
сприяти у вирішені питання щодо 
безкоштовного проїзду для осіб, 
які супроводжують незрячих.
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